
ZÁPIS Z  JEDNÁNÍ VÝBORU ČKAIT ČESKÉ BUDĚJOVICE 

dne 11.5.2015 v oblastní kanceláři 

Účast: dle prezenční listiny 

1. Informace z představenstva 
předseda informoval členy výboru o: 
- vydání nových řádů ČKAIT, které jsou též zveřejněny na webové stránce ČKAIT 
- vydané směrnici č.3/2015, která stanovuje výši členských poplatků a ostatních poplatků 
- záměru ČKAIT převést vydávání časopisu Stavebnictví pod Informační centrum, s.r.o. 
- plnění finančního rozpočtu oblasti 
- aktivitách ČKAIT a přístupu členů k normám 
 

2. Kontrola úkolů z minulých schůzí 
Uložené úkoly byly splněny: 
- 16.4.2015 Smluvní vztahy ve výstavbě, účast 42 AO 
- 23.4.2015 Úprava panelových domů, účast 43 AO 
- 24.4.2015 Veletrh IBF Brno + exkurze Středoevropský technologický institut (CEITEC), 

z důvodu malého zájmu AO akce zrušena ! 
3. Příprava společného jednání s Arch+Ing dne 13.5.2015: výbor odsouhlasil odborný i 

společenský program. Za ČKAIT se zúčastní Ing. Hladík, Ing. Otepka, Ing. Lukeš, Ing. Opelková, 
Ing. Hodina. V době společného oběda se připojí primátor města České Budějovice Ing. Jiří 
Svoboda a náměstek primátora a člen výboru Ing. Konečný. Je zajištěna komentovaná 
prohlídka radnice. 

4. Plán práce 
- 21.5.2015 „Vzdělávací středisko nadregionálního významu pro dřevozpracující průmysl 

ve Volyni“, objekt výukové technologie na CNC výrobní lince pro výuku a kurzy na strojní 
automatické zpracování dřeva. Výzvy k účasti AO byly zaslány e-mailem. Garant: Ing. 
Hladík 

- 26.-28.9.2015 Podzimní odborná exkurze – zajištěna exkurze do nového divadla v Plzni 
dne 28.9.2015, zbývá dořešit exkurzi do NTM v Plasech, další odborný program a 
ubytování. Garant: ČSSI, Ing. Schandl 

- 11/2015 Defekty budov – prorektorka VŠTE Ing. Bednářová náš požádala o spolupráci při 
semináři, který se připravuje. Výbor souhlasí se zahrnutím do plánu CŽV oblasti. Garant 
VŠTE 

- 18.2.2016 Změna 2 ČSN 0804 PBS-výrobní objekty a Problematika vozidel na CNG.....“: 
přeložená akce z 21.5.2015 

- členové výboru navrhnou místo konání pro říjnové výjezdní jednání výboru s možností 
ubytování 

5. Různé 
- Ing. Hladík se na pozvání VŠTE zúčastnil Studentské vědecké a odborné činnosti (SVOČ), 

která je určena pro všechny studenty školy. V její technické části působil jako předseda 
poroty. 

- Do publikace „Inženýrské stavby V4 –III díl“ jsme Ing. Zídkovi předali bodové hodnocení 
navržených staveb. 

- Ing. Lukeš - exkurze za zanádražní komunikaci v Č. Budějovicích, předpoklad červenec. 
 

Plán schůzí výboru:   8.6.; 7.9.; 9.-10.10.; 9.11.; 7.12. 

Zapsali: Kateřina Kovalovská a Ing. František Hladík 


